
 

 

Z Á P I S 

z 5. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 15.06.2022 
 

Dne 15.06.2022 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Areál SK Liapor Karlovy Vary, Sokolská 477, Karlovy Vary - Doubí 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:10 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová (odchod v 15:45 hodin),  

   Mgr. Jiří Frühauf (příchod v 16:15 hodin),  Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, 

   Václav Skuhravý (odchod v 16:30 hodin), Martin Jícha (odchod v 16:15 hodin) 

  

Omluveni:          MUDr. Jiří Penc, Zdeňka Batíková  

  

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   Jitka Peřina – Sportovní unie Karlovarska z.s.    

 

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Mimořádná žádost o poskytnutí dotace – Tenisový klub Lokomotiva  

4. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

 

 

1. Schválení programu 

 

Program jednání byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová,  Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, 

  Václav Skuhravý, Martin Jícha  

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart,  Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, Václav Skuhravý, Martin Jícha  

proti:  nikdo  

zdržel se:   Dott. Mag. Radka Murasová 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Mimořádná žádost o poskytnutí dotace – Tenisový klub Lokomotiva 

 

Komise se zabývala mimořádnou žádostí – Tenisový klub Lokomotiva Karlovy Vary, z.s.  který žádá                 

o poskytnutí dotace ve výši 40.000 Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „Loko Family Cup“. 

 

Komise navrhuje podpořit žádost subjektu Tenisový klub Lokomotiva Karlovy Vary, z.s. částkou  

30.000 Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „Loko Family Cup“.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová,  Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, 

  Václav Skuhravý, Martin Jícha 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 135.000 Kč.  

 

4. Různé 

Členové komise diskutovali zejména na téma stavu sportovišť ve městě Karlovy Vary. Od září by měla 

probíhat rekonstrukce sportovní plochy na stadionu AC Start. Členové komise se shodli na tom, že by 

bylo efektivnější, kdyby rekonstrukce tohoto areálu proběhla kompletně. Je nutné opravit nejen sportovní 

plochu, ale také tribuny, zázemí pro sportovce (šatny, toalety, nářaďovny). Ideální by bylo, kdyby se tento 

stadion stal hlavním sportovním areálem s kompletním zázemím, včetně internátu pro sportovce, 

ubytovny i hotelu se stravovacími službami. Stadion se nachází na velice dobrém strategickém místě 

(blízkost KV Areny, tenisových kurtů, sportoviště pro úpolové sporty). Kdyby došlo ke kompletní 

rekontrukci AC Startu, bylo mi možné pořádat daleko více různých sportovních akcí. Dále by se zde 

mohla pořádat různá sportovní soustředění s tím, že ubytování by sportovci měli přímo v centru 

sportovního areálu. Internát by mohl být např. využíván mimovarskými sportovci atd.  

 

Další jednání komise se uskuteční dle potřeb komise.  

 

 

Dne: 20.06.2022 

Zapsal: Gabriela Kavková                         __________________  

      

          

                                                                                 

                  __________________ 

 Mgr. Viktor Linhart  

  předseda komise 


